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تخصیص بودجه اندک به ورزش صدای اهالی 
ورزش را درآورده اس�ت. براس�اس لایح�ه 
پیشنهادی س�ال 1402، مبلغ 2486 میلیارد 
تومان ب�ه وزارت ورزش تعلق خواهد گرفت. 
در این لایح��ه، 310 میلیارد تومان س��هم کمیته 
 ملی المپی��ک و 185 میلی��ارد تومان هم س��هم 
کمیته ملی پارالمپیک خواهد ش��د. همچنین در 
جدول هزینه های متفرقه ورزش در لایحه بودجه 
سال آینده به ترتیب 60 و 12 میلیارد تومان جهت 
کمک به آماده سازی و شرکت در مسابقات منطقه ای 
و جهانی برای کمیته  ملی المپیک و پارالمپیک در 

نظر گرفته شده است. 
  

روزهای سخت و سرنوشت سازی در انتظار ورزش 
ایران است. تنها چند ماه دیگر بازی های آسیایی و 
پاراآسیایی هانگژو با یک سال تأخیر برگزار خواهد 
شد. حضور کاروان کش��ورمان در المپیک آسیایی 
اهمیت زیادی دارد. علاوه  بر این رقابت های انتخابی 
بازی های المپیک و پارالمپیک 2024 نیز به زودی 
آغاز می ش��وند و ورزش��کاران ما باید برای کسب 
س��همیه حضور در پاریس با حریفان سرس��خت 
خود بجنگند. در این میان آمادگی ملی پوش��ان، 
برگزاری تمرینات، اعزام های برون مرزی و حضور 
در مسابقات بین المللی، س��رمایه گذاری وسیع و 
بودجه ای ویژه  می طلبد. حال آنکه بررسی ها نشان 
می دهد بودجه در نظر گرفته شده برای کمیته های 
المپیک و پارالمپیک نسبت به سال گذشته و با در 
نظر گرفتن ت��ورم و بالا رفتن بی روی��ه قیمت ارز، 
افزایش چش��مگیری نداشته اس��ت. بودجه سال 

گذش��ته کمیته المپیک 239 میلی��ارد و کمیته 
پارالمپیک 127میلیارد تومان بود. 

  
مسئولان کمیته  پارالمپیک از عدم توجه خاص به 
ورزش انتقاد کرده اند. جلسات تخصصی رشته های 
تحت پوشش این کمیته در  بازی های پاراآسیایی در 
حال برگزاری است. محمد تابع، سرپرست دبیری 
کمیته  مل��ی پارالمپیک با تأکید ب��ر این موضوع، 
ابراز امیدواری کرد بودجه باقیمانده امسال هرچه 
سریع تر پرداخت شود: »همانگونه که غفور کارگری، 
رئیس کمیته تأکید کرده، اولویت فعلی و به تبع آن 
تمرکز اقدامات و فعالیت های کمیته بر بازی های 
پاراآسیایی هانگژو اس��توار است و امید داریم که با 
عزم راسخ و همکاری تمامی فدراسیون های همکار 
بهترین نتیجه را در این دوره از بازی ها به دس��ت 
آوری��م. تاکنون بخش نس��بتاً مناس��بی از بودجه 
تخصیص یافته به کمیته  ملی پارالمپیک در سال 
1401 را دریافت کرده ایم و با توجه به در پیش بودن 
اردوهای آماده سازی مسابقات کسب سهمیه و سایر 
هزینه های مرتبط با بازی های پاراآسیایی هانگژو، 
امیدواریم مابقی بودجه امسال نیز به زودی به کمیته 
تخصیص یابد تا روند آماده سازی ورزشکاران برای 
بازی های پاراآسیایی هانگژو و به دنبال آن بازی های 

پارالمپیک 2024 پاریس انجام پذیرد.« 
سرپرس��ت دبیری کمیته پارالمپیک با اش��اره به 
رویدادهای مهم س��ال  آینده اظهار داشت: »سال 
آینده سال بسیار مهمی برای ما خواهد بود. از طرفی 
بازی های پاراآسیایی هانگژو را در پیش داریم و از 
سوی دیگر اردوهای آماده سازی برای این رویداد و 

البته مسابقات کسب سهمیه بازی های پارالمپیک 
در پیش است، اما آنچنان که مشاهده می شود در 
این بودجه هیچ تخصیصی به کمیته  ملی پارالمپیک 
برای بازی های پاراآس��یایی هانگژو داده نش��ده و 
ما نگران این موضوع هس��تیم. علاوه ب��ر موارد یاد 
شده، برنامه گرامیداشت روز ملی پارالمپیک که از 
اولویت های این کمیته نیز هست به روال هر سال و 
در راستای اشاعه فرهنگ ورزش همگانی در بخش 
جنبش پارالمپیک در پیش اس��ت که اجرای این 
برنامه نیز مستلزم در اختیار داشتن بودجه مناسب 
است. علاوه بر این بخش عمده هزینه های کمیته در 
بازی های پاراآسیایی هانگژو، مربوط به هزینه های 
سفر اس��ت و در مجموع باید بگویم که با توجه به 
میزان افزایش درصد بودجه کمیته در سال 1402، 
وضعیت مطلوبی را برای سال آینده نمی توان متصور 
شد.«  محمد تابع همچنین خواهان توجه بیشتر به 
مدال آوران جانباز و معلول شد: »امید است با توجه 
به کسب نتایج درخشان توسط نمایندگان کشورمان 
در ادوار مختلف بازی های پارالمپیک و پاراآسیایی 
که بارها نام کشور عزیزمان ایران را سربلند کرده اند، 
توجه ویژه ای به بودج��ه تخصیصی به کمیته  ملی 
پارالمپیک شود تا در س��ایه این حمایت بار دیگر 
شاهد به اهتزاز درآمدن پرچم پرافتخار کشورمان و 

شادی مردم در میادین بین المللی باشیم.«
  

رئیس فدراسیون کبدی از جمله منتقدان بودجه 
اندک ورزش در سال آینده است. عباس اورسجی 
در گفت وگو با ایرنا ضمن ابراز تأس��ف نس��بت به 
اعتبارات اندک در نظر گرفته ش��ده در بخش های 

همگانی تأکید کرد: »اجحاف بزرگی در حق بودجه 
ورزش که یکی از پدیده های اجتماعی اثرگذار است، 
نسبت به دیگر سازمان ها می شود. بودجه اختصاص 
یافته به ورزش واقعاً کم است. حوزه ای که می تواند 
آس��یب های اجتماعی را کم کن��د. هیچ چیزی به 
ان��دازه ورزش نمی تواند موجب ش��ادی و نش��اط 
اجتماعی ش��ود. قهرمانان ورزش��ی در رقابت های 
بین المللی پرچم کشورمان را در سراسر جهان به 
اهتزاز درمی آورند. وقتی ورزش این همه می تواند 
اثرات خوب��ی در بخش های اجتماع��ی، فرهنگی، 
اقتصادی و حتی سیاس��ی داشته باش��د، چرا باید 
بودجه آن کم باشد. ورزش می تواند اشتغالزایی کند. 
در ورزش فرهنگ فتوت، جوانمردی و عدالت ترویج 
می یابد. در بحث بودجه و اعتبارات با یک میلیارد 
تومان چگونه می توانی��م در بحث همگانی، ورزش 
کبدی را توسعه دهیم. آیا با بودجه 2 میلیارد تومانی 
می توان در بحث قهرمانی به سکو رسید. این بودجه 
بسیار کم است و به سختی می توانیم در بحث توسعه 
قهرمانی و همگانی آن را مدیریت کنیم.«  اورسجی 
به هزینه های هنگفت برگزاری اردوهای ملی پوشان 
کبدی نیز اشاره داشت: »توقع داریم وزارت ورزش و 
کمیته  ملی المپیک به کبدی که مدعی کسب مدال 
است و رشته بومی محلی کشورمان نیز محسوب 
می شود، بیشتر توجه کنند. رش��ته ای که همواره 
مورد توجه مقام معظم رهبری بوده و در بازی های 
آسیایی به مدال طلا هم رسیده است. بودجه تعیین 
ش��ده در بحث قهرمانی تنها هزینه دو ماه اردوی 
تیم ملی است و اگر اردوی تدارکاتی با کشوری دیگر 

داشته باشیم از پس هزینه آن برنمی آییم.«
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شمیم رضوان

فريدون حسن 

دو ش��نبه 3 بهم��ن 1401 | اول رج��ب 1444|  خیال راحت متخلفان مشهد 
با وقاحت فوتبالی ها

 نخس��تین بار نیس��ت که خبر اتفاقات غیراخلاقی در مدارس فوتبال 
رسانه ای می شود. این داستان تلخ سال هاست که روایت می شود و هر 
بار با وجود حساسیت بالا، موضوع  به نوعی لاپوشانی می شود یا مسکوت 
باقی می ماند، به طوری که دیگر نه فقط قبح آن که حتی ترسش نیز برای 
آقایان ریخته است، به گونه ای که به جای عذرخواهی و شرمنده بودن 
بابت رخ دادن چنین اتفاقاتی، عاملان انتشار خبر را زیر سؤال می برند! 
تأکید بر بدون مجوز بودن مدرس��ه فوتبالی که مرتکب چنین خطای 
نابخشودنی شده، نه توجیه مناسبی است و نه دلیل قانع کننده ای، با این 
وجود به نظر می رسد مسئولان به جای گردن گرفتن مسئولیت ترجیح 
داده اند توپ را به زمین دیگری بیندازند و پای خود را از این ماجرا بیرون 
بکشند، اما بدتر از این پاسکاری ها، اظهارنظر تأسف بار محسن حیدری، 
دبیر هیئت فوتبال خراسان رضوی است که انتشار خبر را بی اخلاقی 
می داند: »پول خرج ش��ده تا این خبر در هم��ه کانال های خبری درج 
شود. این موضوع منطقی و اخلاقی نیست. بحث اخلاقی رسانه ها را باید 
بیشتر مورد توجه قرار دهیم.« این واکنش بی شک از عدم برخورد جدی 
با متخلفان قبلی نشئت می گیرد. امثال حیدری در این گونه موارد به 
جای حل مشکل، همواره در پی پاک کردن صورت مسئله هستند و در 
عین حال، شعار مبارزه با فساد و متخلف سر می دهند و از برخورد جدی 
با آنها می گویند، اما چطور می توان انتظار برخورد یا حتی بررسی جدی 
ماجرا را از سوی مسئولی داشت که انتشار خبر را بی اخلاقی می خواند، 
نه اتفاق تأسف باری که رخ داده است. این در حالی است که سکوت برابر 
این گونه اتفاقات و مماشات با متخلفان باعث شده این داستان همچنان 
ادامه داش��ته باش��د. حال آنکه اگر با نخس��تین متخلف در این راستا 
برخوردی جدی و نامش در همه رسانه ها منتشر می شد، کمتر کسی 
به خود اجازه می داد به جای آموزش ب��ه بچه های مردم به آنها تعرض 
کند. کاری که هیچ جای توجیهی ندارد و بی شک باید به بدترین شکل 
ممکن با آن برخورد شود تا هم از حیثیت فوتبال و مربیان دفاع شود و 
هم دست چنین افراد کثیفی از فوتبال کوتاه شود. اما آنچه مسلم است 
نوع نگاه مسئولانی چون دبیر هیئت فوتبال استان خراسان رضوی که 
پرداخت به این مورد را بی اخلاقی می داند، نمی تواند باعث کوتاه شدن 
دست این افراد از فوتبال شود و باید در این مورد نیز تجدیدنظر کرد تا 
افرادی قبول مسئولیت کنند که جان، سلامت و آبروی مردم و بچه های 

آنها بیش از هر چیز دیگری برایشان حائز اهمیت باشد. 

وقتی وزیر ورزش دوران سرپرستی را می پسندد
وزنه برداری فعلًا بی رئیس ماند 

درس�ت 24 س�اعت بعد از اینکه حمید س�جادی، وزی�ر ورزش 
اع�ام ک�رد دوران سرپرس�تی در فدراس�یون ها دوران ب�دی 
نیس�ت، خبر رس�ید انتخابات ریاس�ت فدراس�یون وزنه برداری 
ک�ه ق�رار ب�ود 18 بهمن م�اه برگ�زار ش�ود ب�ه تعوی�ق افت�اد.

چند ماه قبل بود که وزیر ورزش با انتقاد از شرایط فدراسیون هایی که با 
سرپرست اداره می شوند از لزوم تشکیل مجامع چنین فدراسیون هایی 
خبر داد و اعلام کرد که اصلًا نمی پسندد فدراسیونی با سرپرست اداره 
شود و این برای ورزش کشور خوب نیست. س��جادی اما روز شنبه در 
صحبت هایی دوگانه عنوان کرد: »دوران سرپرس��تی در فدراسیون ها 
دوران بدی نیس��ت، اما با توجه به اینکه بودن یک رئیس بهتر اس��ت، 
این دوران چندان مقبولیت ندارد. وقتی یک انتخابات باطل می ش��ود 
به طور مثال باید سرپرست بگذاریم، یکی از دلایل افزایش سرپرست ها 
همین است. بحث تهدیدها تمام شد و فدراسیون ژیمناستیک در حال 
ثبت نام نامزدهاست. در فدراس��یون دوچرخه سواری هم همین گونه 
است و آخر بهمن ماه انتخاباتش برگزار می ش��ود. این روزها خیلی ها 
در بحث سرپرستی تخصص ندارند و دائماً می خواهند اخبار بد بدهند. 
می  خواهند بگویند یک اش��کال اس��ت و نقطه ضعف، ما هم به دنبال 
افزایش سرپرست نیستیم، می دانیم کسی که می خواهد برای ریاست 

برنامه ریزی کند چه مشکلاتی در دوره سرپرستی دارد.«
آنچه مشخص است اینکه وزیر ورزش خودش هم در این دوراهی مانده 
و نمی داند که باید کدام طرف حرکت کند. حرف های چند ماه قبل او 
امیدواری زیادی را به وجود آورده بود، به خصوص برای فدراسیون هایی 
که ب��ا سرپرس��ت اداره می ش��وند و نمی توانند برنامه ریزی درس��تی 
انجام دهند، ام��ا حالا ضمن تکرار حرف های قبل��ی از دوران مدیریت 

سرپرست ها هم اعلام رضایت می کند! 
بنابراین ش��نیدن خبر به تعویق افتادن انتخابات ریاس��ت فدراسیون 
وزنه برداری به عنوان یکی از فدراسیون های مدال آور ایران در بازی های 

آسیایی و المپیک چندان هم تعجب برانگیز نبود.
هرچند سجاد انوشیروانی به عنوان یک کارکشته وزنه برداری و کسی که 
خوب می داند مشکلات این رشته چیست، تاکنون عملکرد مثبتی به عنوان 
سرپرست داشته، اما ناگفته پیداست که برگزاری انتخابات این فدراسیون و 
مشخص شدن رئیس جدید تا چه حد می تواند به برنامه ریزی آینده کمک 

کند. با تمام این حرف ها انتخابات 18 بهمن ماه به تعویق افتاد. 
البته برای این تعویق دلایلی هم ذکر ش��ده از جمل��ه اینکه طبق بند 
3 ماده 12 دس��تورالعمل برگزاری انتخابات فدراسیون های ورزشی، 
دبیر مجمع باید 20 روز قبل از برگزاری مجمع، دعوتنامه را برای اعضا 
ارسال کند که در مورد وزنه برداری این اتفاق نیفتاده است. با توجه به 
این مسئله و مشخص نبودن اسامی نهایی کاندیداها، انتخابات از بهمن 
به اسفند افتاد. گفته می شود انتخابات وزنه برداری به احتمال زیاد در 

هفته دوم اسفند برگزار می شود.
ایوب بهتاج، سجاد انوش��یروانی، جلیل امیری و آرین حاتمی نفراتی 
بودند که در انتخاب��ات ثبت نام کردن��د و بهتاج و انوش��یروانی تأیید 
صلاحیت مدیریتی ش��دند و جلیل امیری نیز مدارک خود را تکمیل 

کرد تا مجدداً بررسی شود.
انتخابات کمیسیون های داوران، مربیان و ورزشکاران نیز 25 دی برگزار 
شد و روز شنبه در محل فدراسیون، انتخابات داخلی هر کمیسیون برای 
تعیین نفراتی که باید در مجمع رأی بدهند، برگزار ش��د. کمیسیون 
ورزشکاران شش نماینده )سه مرد و سه زن(، کمیسیون مربیان چهار 
نماینده )دو مرد و دو زن( و کمیسیون داوران دو نماینده )یک مرد و یک 

زن( در مجمع خواهند داشت.
با به تعویق افتادن انتخابات وزنه برداری حالا باید دید سرنوشت بقیه 
فدراس��یون هایی که با سرپرست اداره می ش��وند به کجا می کشد، آیا 
انتخاباتشان برگزار می شود یا برای آنها هم بهانه ای جفت و جور می شود 

تا همچنان با سرپرست اداره شوند.

مدال آوری  با جیب خالی!
ادای احترام بازیکنان مراکش به مادرانشان در جریان 
بازی های جام جهانی صحنه های بدی�ع و زیبایی را به 
وج�ود آورد که از ن�گاه تیزبین دوربین ها و عکاس�ان 
پنهان نماند. اشرف حکیمی، بازیکن تیم ملی مراکش و 
پاری سن ژرمن فرانسه از جمله بازیکنانی بود که در ادای 
احترام به مادرش سنگ تمام گذاشت. حکیمی شنبه 
شب به عنوان بهترین ورزشکار عرب سال انتخاب شد و 
نکته جالب توجه این انتخاب هم آنجا بود که جایزه خود 

را از دستان پرمهر مادرش دریافت کرد.

دریافت جایزه از دست مادر
قاب

دنیا حیدری

منافع ملی فدای منافع شخصی نشود
خط قرمزها کاملاً مشخص است و تمامیت ارضی ایران از آن دست خطوط 
قرمزی است که هیچ گونه مماشاتی را برنمی تابد. به همین دلیل مهم دفاع 
از هویت خلیج)شاخاب( همیشه فارس و نام تاریخی آن که این روزها توسط 
عده ای متوهم تحریف ش��ده، وظیفه بی چون و چرای رئیس فدراسیون 
فوتبال است. حتی اگر تاج رودرروی اینفانتینو، رئیس فیفا که از او تحت 
عنوان دوست یاد می کند، باشد، چراکه منافع ملی بی هیچ شک و تردیدی 
بر منافع شخصی ارجحیت دارد، خصوصاً اگر پای تمامیت ارزی کشور در 

میان باشد.
البته براساس ادعای تاج، فدراسیون فوتبال به فیفا در خصوص استفاده از 
نام تحریف شده در مسابقات اخیر کشورهای عربی حاشیه خلیج همیشه 
فارس واکنش نشان داده، اما گویا تنها ارسال یک بیانیه برای تفهیم هویت 
خلیج همیشه فارس برای اینفانتینو کافی نبوده که رئیس فیفا بعد از چند 
هفته و پایان این رقابت ها بار دیگر نام مجعول را در صفحه شخصی خود نشر 
داده است. اقدامی که می تواند ناشی از هزینه هنگفت کشورهای عربی و 
ولخرجی های آنها باشد، اما نقش عدم جدیت فدراسیون تاج با این موضوع را 
هم نمی توان نادیده گرفت! تاج در حالی مدعی واکنشی جدی بود که در عین 
حال این حق را برای اینفانتینو قائل شد که از نام مجعول استفاده کند و آن 
را مواضع فیفا خواند و تأکید داشت دوستی ما بجا، موضع گیری هایمان هم 
بجا. اما آیا رئیس فدراسیون فوتبال ایران می تواند با کسی که اقدام به تحریف 
نام خلیج همیشه فارس می کند، دوستی داشته باشد، آن هم در شرایطی که 
اقدام اینفانتینو هم مانند نامگذاری مسابقات فوق توسط کشورهای عربی 
حاشیه خلیج همیشه فارس به شدت احساس��ات و عواطف مردم ایران را 

خدشه دار کرده است؟!
انتظار می رفت تاج برخوردی قاطعانه تر از انتشار یک بیانیه با این مورد خاص 
داشته باشد، اما گویا نظر رئیس فدراسیون فوتبال در این داستان شباهت 
چندانی با انتظارات مردم نداشته که داستان برایش با همان یک بیانیه به 
نقطه پایان رسیده است. برخورد آنقدر جدی نبود که بتواند مانع از نشر دوباره 
نام جعلی از سوی رئیس فیفا شود. اینفانتینویی که تاج او را دوست می خواند، 
پرواضح است که دوستی او با کش��ورهای عربی که دست به جیب ترند به 
مراتب بیشتر از تاج است، خصوصاً که ش��اهد جدیت خاصی هم از سوی 

فدراسیون فوتبال ایران در مورد استفاده از نام مجعول نبوده است.
رفتار منفعلانه تاج که تنها به انتشار یک بیانیه ختم شده، این تصور را ایجاد 
کرده که او قصد ندارد رفاقتش با اینفانتینو و حتی کشورهای حاشیه خلیج 
همیش��ه فارس برهم بخورد، خصوصاً که او باید چندی دیگر در انتخابات 
ای اف سی شرکت کند و برای ادامه حضورش در کنفدراسیون فوتبال آسیا 
به رأی تک تک این کشورهای عربی نیاز دارد. اما آیا حفظ صندلی که داشتن 
آن تا به امروز کوچک ترین سودی برای فوتبال ایران نداشته، آنقدر ارزشمند 
است که بتوان به خاطر آن در مقابل تحریف هویت خلیج)شاخاب( همیشه 
پارس چشم بست؟ آیا تاج نمی داند که رفتار منفعلانه این روزهایش می تواند 

او را تا حد زیادی زیر سؤال ببرد یا حتی در مظان اتهام قرار دهد؟ 
عدم برخورد جدی و قاطعانه با متوهمان حاشیه خلیج فارس و تخلف آشکار 
رئیس فیفا در تحریف نام خلیج فارس و انتشار نامی مجعول این سؤال را 
مطرح می کند که آیا حفظ صندلی ای اف سی آنقدر ارزش مالی و معنوی 
دارد که منافع ملی را فدای آن کرده است؟ بی شک پاسخ تاج به این سؤال 
مثبت نخواهد بود و او هرگز به اینکه منافع ملی را فدای منافع شخصی خود 
کند فکر هم نخواهد کرد، اما باید این مسئله را در عمل هم ثابت کند تا شاهد 

تکرار چنین شیطنت هایی نباشیم.

رئیس کمیته ملی المپیک با حضور در فدراسیون تکواندو گفت: 
»این رشته برای ما مهم اس��ت و از آن حمایت می کنیم.« محمود 
خسروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک دیروز برای دیدار صمیمی 
با هادی ساعی در دفتر رئیس فدراسیون تکواندو حضور پیدا کرد. 
در این دیدار که اصغر رحیمی، مدیر فن��ی تیم های ملی تکواندو 
نیز حضور داش��ت در خصوص همکاری های دوجانبه فدراسیون 
و کمیته ملی المپیک بحث و تبادل نظر ش��د. رئیس کمیته ملی 
المپیک در این جلسه عنوان داشت که تکواندو یک رشته المپیکی 
مهم برای ورزش ایران است که در اولویت اصلی ماست. بر همین 
اساس هرگونه کمکی که لازم باشد انجام خواهیم داد. در پایان نیز 

مقرر شد این ارتباط و جلسات ادامه داشته باشد.

از تکواندو حمایت می کنیم 

قهرمان المپیک توکیو از ریاست کمیس��یون ورزشکاران کمیته ملی 
المپیک اس��تعفا کرد. انتخابات کمیسیون ورزش��کاران کمیته ملی 
المپیک آبان سال 1400 برگزار شد که در اولین جلسه این کمیسیون 
س��جاد گنج زاده، قهرمان المپیک توکیو به عنوان رئیس کمیس��یون 
انتخاب شد. در حالی از عمر این کمیسیون یک سال و دو ماه گذشته 
است که رئیس این کمیسیون از سمت خود کناره گیری کرد. گنج زاده 
پیش از اینکه به فرانسه برود، استعفای خود را از کمیسیون ورزشکاران 
به صورت کتبی به محمود خسروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک داده 
است. البته خسروی وفا هنوز پاسخی به این نامه نداده است. کمیسیون 
ورزشکاران از ابتدای تشکیل با حواشی و دودستگی همراه بود، به گونه ای 
که سه جلسه رسمی بیشتر برگزار نکرد و اکنون نیز ماه هاست که در 

تعطیلی به سر می برد.

گنج زاده استعفا داد

گران��ی تجهیزات ورزش��ی به خص��وص در رش��ته های خاص مثل 
تیراندازی یکی از مش��کلات ورزش��کاران مدال آور اس��ت. مشکلی 
که بارها از سوی ورزش��کاران مطرح ش��ده و حالا از زبان رئیس 
فدراسیون تیروکمان هم شنیده می شود تا شاید راه حلی برای 
آن پیدا شود. غلامرضا شعبانی بهار دیروز در نشست تخصصی 
فدراسیون های اعزامی به بازی های آسیایی با مطرح کردن این 
مشکل بزرگ خواس��تار حمایت بیشتر مسئولان ورزش کشور 
در این زمینه شد. شعبانی بهار با اشاره به استخدام 
مربی خارجی سطح بالا برای این رشته به منظور 
کسب نتیجه مناس��ب گفت: »جدا از آماده سازی 
تیم ملی برای هانگژو، رقابت های کسب سهمیه 
المپیک در ریکرو را هم پیش رو داریم که حائز 
اهمیت است، به همین منظور یک مربی سطح 
یک از کره جنوبی جذب کرده ایم و اگر بتوانیم 
قرارداد او را تا پایان بازی های هانگژو تمدید 
کنیم، خیلی خوب می ش��ود، به خصوص که 
با حضور این مربی و نظ��ارت دقیق در زمینه 
تغذیه، تمرین و مسابقات درون اردویی شاهد 
اثرات مثب��ت و تغییر و تح��ولات خوبی در بین 
کمانداران بوده ایم. البته ما با مش��کل گران ش��دن 
تجهیزات تیروکمان و مشکلات موجود در واردات 
آنها روبه رو هستیم که امیدواریم مسئولان در این 

زمینه حمایت بیشتری داشته باشند.«

ورزشگاه آزادی 600 میلیارد هزینه دارد 

تجهیزات گران است حمایت می خواهیم 

مهیار عسگریان، سرپرست شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در        بازتاب
گفت وگو با ایرنا اعلام کرد بازسازی ورزشگاه آزادی 600 میلیارد تومان 

هزینه دارد.
 وی گفت: »ورزشگاه آزادی نیاز به مرمت و بازسازی دارد که برآورد ما حدود 600 میلیارد تومان است. 
با توجه به عنایت دولت مردمی و نمایندگان مجلس شورای اسلامی، ان شاءالله این موضوع با جدیت 

دنبال شود.« عسگریان در حالی به هزینه 600 میلیاردی بازسازی مجموعه ورزشی آزادی اشاره کرد که 
بودجه پیشنهادی دولت در لایحه بودجه 1401 برای شرکت توسعه، 735میلیارد تومان است. موضوعی 
که عسگریان در واکنش به آن عنوان کرد: »نمی توان گفت مبلغ پیشنهادی بودجه برای شرکت توسعه در 
لایحه 1401 مطلوب و کافی است، اما محدودیت های موجود و افزایش حدوداً 45 درصدی بودجه ورزش، 
نشان از آن دارد که رئیس محترم دولت مردمی اعتقاد ویژه ای به افزایش سرانه ورزشی کشور و سلامت 

جامعه دارد و امید است با مشارکت بخش خصوصی و جذب سرمایه گذار این مهم محقق شود.«

نبردصدرنشینبانفتیها
صدرنش��ین لیگ، میزبان مهم ترین دیدار 
هفته است. لیگ برتر بسکتبال امروز وارد هفته 
بیستم می شود و در حس��اس ترین بازی، شهرداری 
گرگان با پالایش نفت مصاف می دهد. عقاب های شمال 
بعد از درخشش در لیگ غرب آسیا دوباره به مسابقات لیگ 
می آیند تا همچنان برای حفظ جایگاهش��ان تلاش کنند. تیم 
مهران حاتم��ی در هر دو جبهه داخلی و خارج��ی حضور دارد و 
همین مس��ئله بازیکنان شهرداری را با خس��تگی مفرط مواجه 
کرده است. با این  حال سرمربی از شاگردانش خواسته با تمام قوا 
برای موفقیت در هر دو رقابت بجنگند. گرگانی ها هفته گذشته به 
سختی و با اختلاف پنج امتیاز کاله را شکست دادند. امروز نیز با 
تیم چهارم جدول مسابقه می دهند. نفتی ها برخلاف شهرداری، 
در بازی آخرشان با یک امتیاز اختلاف مغلوب ذوب آهن شدند. 
تیم خوزستانی با 32 امتیاز امیدوار است جایگاهش را حفظ کند 

و حتی کاله را نیز پشت سر بگذارد. شهرداری گرگان نیز همچنان 
س��ه امتیاز با تیم دوم فاصله دارد. ذوبی ه��ا در دیار نصف جهان 
بازی می کنن��د و به مصاف رعد پدافند می رون��د. فرزاد کوهیان 

و بازیکنانش در غرب آس��یا عملکرد خوبی داشته اند و آنها نیز با 
چالش خستگی و مصدومیت مواجه هستند. دیدار آخر با پالایش، 
ذوبی ها را به دردسر انداخت و در نهایت هم با یک برد میلیمتری 
در رتبه دوم باقی ماندند. این دی��دار قطعاً راحت تر از بازی قبلی 
اس��ت، چراکه رعد پدافند با قرار گرفتن در قع��ر جدول توانایی 
مقاومت مقابل اصفهانی ها را ندارد. تی��م تهرانی فقط دو برد در 
کارنامه دارد. کاله عزم جدی برای نزدیک شدن به صدر جدول را 
دارد و باید در خارج از خانه با توفارقان بازی کند. کاله با 32 امتیاز 
منتظر لغزش شهرداری و ذوب آهن است تا جایگاهش در رده سوم 
را ارتقا دهد. مهرام در تهران بازی می کند و به مصاف نبوغ اراک 
می رود. تیم پنجم لیگ با تحمیل شکس��ت به صنایع هرمزگان 
دوباره روحیه گرفته و امیدوار به شکست تیم هفتم جدول است. 
آویژه صنعت در مشهد با مس رفس��نجان مبارزه می کند و مس 

کرمان هم میزبان صنایع هرمزگان است. 

همه منتظر لغزش 

شهرداری گرگان 
هستند

اشرف رامین 
      خبر

حامد قهرمانی 
      چهره

شیوا نوروزی
      گزارش


